
 

  
Carl Nielsen-skolen  

Skolebestyrelsesmøde  

  
       Onsdag den 18. juni 2024 

        
              SB møde: 19:00 – 21:00    

 
 

Formand  

  
 Blad nr.  

ABS    

   

Deltagere 
 
Forældrerepræsentanter: Anne, Birgitte, Gitte, Josephine, Katrine, Morten B, Morten K, 
Elevråd: Nilas og Mikkel 
Medarbejderrepræsentanter: Jesper og Magnus 
Ledelsesrepræsentanter: Eva og Bettina  
 

Afbud: Bo 

 

Referent: Eva 

 

434 Nyt fra elevråd  De har kikket på lokaler i cykel-kælderen til lokale venner. 

  
435 

 
Fagfordeling til intern 
orientering, herunder 
valgfag 
 

 
Bettina: Der er talt med kommende 7. A om valgfag, og der er 
nu udbudt madkundskab og billedkunst som valgfag 
kommende skoleår. Fagfordelingen er landet, 
klasselærerfordelingen er sendt ud. Skemaprogrammet kører. 
FF-skemaet er på plads. Vi vil prioritere ekstra kræfter i dansk 
og matematik helt fra 0. årgang. Vi vil gerne booste danskfaget, 
vi ser også mange ordblinde lever, skolen har en højere andel 
end landsgennemsnittet. Der er meget fokus på matematik i 
kommunen. Det er der taget positivt imod. Gået virkeligt godt 
ved eksamenerne. 
Johanne: Hvorfor har skolen nogle økonomiske muligheder? 
Bettina: Skolen har haft en god økonomi og vi vækster 
elevtalsmæssigt, hvilket betyder noget økonomisk.  
Gitte: Træerne vokser heller ikke ind i himlen her – nu får vi 
endeligt et nyt madkundskabslokale. Hvad er de ekstra 
ressourcer? 
Bettina: Der kommer tredje lærer på i dansk og matematik.  
Katrine: Den økonomisk ramme er ikke udvidet. 
Bettina: Vi samler ressourcerne, så det ikke bliver så sårbart.  
Morten B.: Vi er kreative. Det skal vedligeholdes.  
Bettina: CNS og tre andre skoler skal have en central 
specialklasse, og alle skoler i kommunen skal have en lokal-
specialafdeling, hvor eleverne kan komme ud i almen, som 
meget de kan. Vi får større og mere fleksible enheder.  



Bettina: Vi har først nu holdt forældremøder for k-eleverne. 
Beslutningen træder i kraft 1. august, og det vil være en fortsat 
udviklingsproces 
Drøftelse af fokus på yderligere kommunikation til hele skolen. 
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Skolebestyrelsens 
indsatsområder 

Der blev valgt 1-2 indsatsområder: 
Lærer- og pædagogsamarbejdet. 
Den kommende skolereform 2025-26. 
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Fællesskabende 
læringsmiljøer  
 

Status på fællesskabende læringsmiljøer. Se ovenfor.  
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SB nye medlemmer 
Gitte og Josephine 
 

Gitte: Hvordan får vi nye skolebestyrelsesmedlemmer godt i 
gang med arbejdet? Vi skal have en fælles dokumentarkiv på 
Aula. På bestyrelsesmødet i august at kigge på kommunens 
styrelsesvedtægt. Hvad er rammerne omkring tavshedspligten, 
og der udarbejdes tavshedserklæringer. Skole og forældre, 
som vi er medlem af, kigger vi på. Der et Online-introkursus til 
skolebestyrelsesmedlemmer, vi kan se modul 1 og 2 sammen. 
Introduktion til skolebestyrelsen og dens lovpligtige arbejde. 
Gennemgå agenda, referater, aftale, hvordan vi bruger 
suppleanterne. Spilleregler. Et fælles ståsted fra begyndelsen.  
Anne: Fordele dialogmøder/klasser mv. på første møde også. 
Det ligger tidligt.  
Emner på forældremøder: Klassekasser.  
Retningslinjer for forældresamarbejde. 
Inspiration til, hvad klasserådene kan gøre. Årgangens 
arrangementer, hvilket klassens lærere står for.  
Facebook-grupper for forældre og kommunikation. 
Lejrskole-princip. Vi skal være enige om, hvad vi melder ud. 
Debat om emnet. 
Mødekalender/årshjul.   
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Orientering fra:  

- a) formanden 
 
 

- b) personale 
 

- c) SFO 
- d) skoleledelse 
- e) andre 

 

 
 
Lokale venner er undervejs. De unge vil gerne have et sted, 
hvor de kan hænge ud. Det har være drøftet med 
Ungdomsskolen. 
Spændende tid nu. Næste år og eksamener. 
Kick-off til Fællesskabende læringsmiljøer er den 7. august – 
ok med skriv om hjælp fra forældrene denne dag. Den ny SFO-
struktur gennemgået. 
Ansættelsessamtaler til afdelingsleder d. 24. og 27. juni fra kl. 
15. 
Film fra Modulfoto om skolen. 
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Evt. 

Tak fra Birgitte, som sammen med Morten og Morten, som 
stopper i skolebestyrelsen. Birgitte viste et fint slideshow fra 
tiden i skolebestyrelsen 2014-2024. 
 
MPG-fest til en anden årgang end 2.? Det skal stadig være på 
2. årgang. Loppemarked var en stor omgang. Det går ud over 
forældresamarbejdet, hvis man ikke har store arrangementer 



sammen. Vi kan tage med til forældremøderne, at flere skal 
bidrage til arrangementerne. 
Status siden sidst – er det røget ud? For eksempel 
madkundskab? Vi ved ikke mere nu. Punktet er ikke taget ud 
bevidst.  
Opdatering af hjemmesiden.  
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Næste møde: tirs. d. 13.08 
Punkter: 

Nye medlemmer inviteres – og der er introduktion – se ovenfor. 
Konstituering 
Overordnet mødeplan for 24-25 
Skolebestyrelsens tilknytning til klasserne 
1. forældremøde: deltagelse og indhold (skabelon til 
hjemmesiden) 
Fordeling af dialogmøder næste år 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


